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Aantal leden. 
Op 1 januari telde het gilde 41 leden:  30 gildebroeders, 6 gildezusters en 5 jeugdleden. 

 
Nieuwe leden. 
Op 16 januari werd onze burgemeester, mevrouw M. Sijbers, geïnstalleerd als bescherm-
vrouwe. 
 
Nieuwe donateurs. 
In 2011 hebben zich geen donateurs aangemeld. 

 
Activiteiten. 
6 januari. 
Op de eerste donderdag in het nieuwe jaar vond in de blokhut een wedstrijd plaats voor de 
dorpencompetitie. Een aantal schutters van ons gilde nam hier aan deel. Het was voor onze 
overige schutters dus een kijk- c.q. buurtavond. 
Deze dag werd door het oud-lid Harrie Peeters zijn gilde-eigendommen, inclusief Antonius-
insigne, ingeleverd.  
7 ï 8 januari. 
Met vereende krachten werd de kerststal afgebroken en kreeg de kerstgroep een plek boven 
in het gemeentehuis. De groep werd in kleding bij de verwarmingsbuizen geplaatst zodat de-
ze op de juiste manier konden drogen.  
Vervolgens werd de kerststal, nadat de pannen waren verwijderd, uit elkaar gehaald en 
klaargezet voor transport op maandag. 
10 januari. 
Met onmisbare en gewaardeerde hulp van de gemeente (Medewerkers buitendienst) werd 
de mobiele stal naar de opslagruimte gebracht. De stal kreeg weer een plek in een schuur 
van Bronlaak op het voormalige mobilisatiecomplex aan de Tweede Stichting in Oploo. 
De hoofdman en de deken-schrijver waren aanwezig op de Nieuwjaarsbijeenkomst die het 
Gemeentebestuur in De Oude Heerlijkheid in Oploo organiseerde. 
11 januari. 
De hoofdman en de deken-schrijver gingen op bezoek bij burgemeester mevrouw M. Sijbers 
om haar te informeren over het komende Antoniusfeest met haar installatie als bescherm-
vrouwe. 
13 januari. 
De hoofdman was ôs morgens vroeg op de gemeentewerf in Wanroij om de medewerkers te 
danken voor hun bijdrage aan de kerststal. Hij had hiervoor een lekkere vla meegenomen. 
Gildezuster Nellie de Hoog was nog niet mobiel in de zin dat ze wandelingen kon maken, 
daarom liet ze haar broer Jo de verzameling krantenberichten 2010 bij de deken-schrijver 
bezorgen. Zoals dat van haar gewend was had ze ook over de afgelopen jaar de kranten-
artikelen, fotoôs, flyers, misboekjes, Antoniusklokjes etc. weer in een overzichtelijke map bij 
elkaar geordend. Dat hierin in 2010 haar broer Jo een belangrijke taak had, sprak voor zich. 
Voor de overheid was het intussen een gebruik geworden dat over activiteiten en/of evene-
menten waar het gilde bij betrokken was, materiaal mee naar huis genomen werd voor Nellie 
haar verzameling. Zij was zo actief dat ze zelfs een aantal fotoôs nam van de beelden die 
verschenen op de lokale televisiezender KKN. 
14 januari. 
De dames Erica Verbeeten en Rieky Verplak gingen de kerstgroep uitkleden. De kleding was 
inmiddels gedroogd en kon weer netjes in de dozen. Af en toe was er nog ñmanneninzetò no-
dig om een arm te verwijderen of de contente vrouw en man van hun voetstukken te verlos-
sen. Duidelijk was dat de handen van enkele ñbewonersò een ñcosmetischeò behandeling no-
dig hebben. 
16 januari. 
De parochie van de heilige Antonius Abt in St. Anthonis vierde het Antoniusfeest op zondag 
16 januari. Het Antoniusgilde vierde het feest graag mee. Dit jaar had deze feestdag voor het 
gilde een bijzondere betekenis. De burgemeester, mevrouw M. Sijbers, had na haar installa-
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tie toegezegd graag beschermvrouwe van het gilde te willen worden. Nu was het zover. In 
een plechtige eucharistieviering, waarin de gildeheer Roland Kerssemakers voorging, vond 
haar installatie plaats. Het gemengd koor zong de Antoniusmis van dorpsgenoot Jo de Jong. 
Helaas ontbrak het ensemble van harmonie St. Cecilia in deze viering. Tijdens de overwe-
ging deed de gildeheer een boekje open over de H. Antonius. Ofschoon wij wisten dat onze 
parochie en gilde hem niet alleen als patroonheilige hadden, bleken nog heel veel anderen 
hem te vereren. De pastoor sloot zijn overweging met : ñH. Antonius, bedankt dat u bij ons 
wilt zijnò.  (Naslag op Wikipedia leert dat in Nederland alleen ons dorp hem als patroonheilige 
heeft!) 
De aspirant-leden mevr. Ria Gooren en de heren Theo Artz en Henk Derks werden als lid 
geïnstalleerd. 
 

 
 

De nieuwe beschermvrouwe legt de eed af. 

 
Na het afleggen van de eed hing de hoofdman de beschermvrouwe de bij haar functie beho-
rende sjerp om en kreeg zij en de overige nieuwe leden het Antoniusinsigne opgespeld. 
 

 
 

De nieuwe leden hebben hun Antoniusinsigne opgespeld gekregen. 



4 

 

 

Na afloop van de viering was de overvendeling van koning, kerkelijke en wereldlijke over-
heid, zoals gebruikelijk voor de kerk.  

 

 
 

Kerkelijke en wereldlijke overheid met koningspaar klaar voor het overvendelen. 

 
Hier na gaven de vendeliers een vendeldemonstratie op het grasveld van de Brink. 
Aansluitend genoten de leden met genodigden van de heerlijk, uitgebreide, Brabantse 
koffietafel. Dit jaar was deze koffietafel voor het eerst verzorgd door onze gildebroeder Jan 
van Tilborg met zijn Marian. De tot dan toe gebruikelijke horecagelegenheid Pasto&Pesto 
was voor deze gelegenheid niet meer beschikbaar. De koffietafel werd nu gebruikt in de 
blokhut, ons tijdelijk onderkomen. Aan het begin van de koffietafel heette de hoofdman 
iedereen welkom maar in het bijzonder de eerste beschermvrouwe van het gilde, burge-
meester M. Sijbers, met haar man en kinderen. Hij zei dat mevrouw Sijbers op onze vraag 
om beschermvrouwe te worden positief had gereageerd en gezegd had ook als lid geïnstal-
leerd te willen worden, als beschermvrouwe wilde zij er  helemaal bij horen. Hierop kreeg de 
beschermvrouwe een spontaan applaus als teken van een hartelijk welkom.  Voorts deelde 
de hoofdman mede dat het erelid Frans van Spreeuwel, en de gildeleden Nellie de Hoog, 
Wiel Guzowski, Hetty en Joël Arts verhinderd waren en hij gaf hierbij de redenen aan. Mevr. 
Bos, onze donateur op verschillend gebied, was helaas door een ongelukkige val noodge-
dwongen afwezig. 
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De beschermvrouwe voert het woord. 

 
Tijdens de koffietafel vroeg de beschermvrouwe het woord. Zij vertelde met plezier de functie 
aanvaard te hebben en hoopte in goede samenwerking met elkaar, er voor elkaar en voor de 
gemeenschap, met het gilde iets te kunnen betekenen. Haar woorden werden met een ap-
plaus ontvangen. Hierna vond het teren plaats. Aan gezelligheid ontbrak het niet.  
De gildeheer moest in verband met de Nieuwjaarsbijeenkomst van het Dekenaat eerder weg. 
De beschermvrouwe en haar gezin bleven nog lange tijd te midden van de leden. Het teren 
vond in heel ontspannen sfeer plaats. Het was een gezellige, ontspannen middag met een 
uitstekend verzorgde koffietafel. 
26 januari. 
De beschermvrouwe stuurt een bedankje na haar installatie met de volgende tekst: ñIk wil 
graag alle gildebroeders en ïzusters bedanken voor de bijzonder mooie dag en de hartelijke 
ontvangst en het vriendelijke welkom dat mij als beschermvrouwe ten deel is gevallen. Ik 
was onder de indruk van de prettige sfeer en de gezellige Brabantse koffietafel. Nogmaals 
dank en ik zie uit naar onze volgende bijeenkomst.ò 
29 januari. 
De hoofdman en de commandant waren in de Gildemis en namen deel aan de koffietafel en 
de Algemene Jaarvergadering van de Kring van Schuttersgilden ñLand van Cuijkò te Holt-
hees. De samenkomst was in Smakt waarna men vertrok naar de Mariakapel in Holthees. 
Hierna vond de jaarvergadering plaats in zaal ñôt Pelgrimshuisò te Smakt. De gebruikelijke 
agendapunten werden behandeld. De commandant informeerde zich over een aantal feite-
lijkheden omdat ons gilde in 2012 deze jaarvergadering mag organiseren. 
30 januari. 
Nadat op vrijdag 28 januari de opening van het ontmoetingsplein voor dementerende bewo-
ners in zorgcentrum ñOp ôt Hoogveldò had plaatsgevonden was vandaag de inzegening van 
de kapel op dit plein genaamd ñonder De Plataanò. De inzegening werd voorafgegaan door 
een plechtig Lof met aansluitend de zegening van het Mariabeeld. Hiervoor kwam speciaal 
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Mgr. Drs. R. Mutsaerts, hulpbisschop van ons bisdom. Ons gilde was gevraagd deel te ne-
men aan de processie en het Mariabeeld te dragen. Het was erg druk beneden op ñHet 
Pleinò. Het gilde bracht de bisschop met de assistenten, misdienaars en 6 bruidsmeisjes 
naar het altaar. Na afloop van het Lof ging men in processie naar de 2e verdieping waar een 
rondgang werd gemaakt voordat men naar het ontmoetingsplein ging. Hier zegende de bis-
schop de kapel en het Mariabeeld. Het was een heel bijzondere plechtigheid waar alle bewo-
ners en de vele bezoekers en ook onze gildebroeders en ïzusters van genoten. Na afloop 
mocht ook ons gilde vele complimenten ontvangen. Omroep Brabant maakte opnamen als-
mede het programma Katholiek Nederland TV voor de uitzending in het programma van de 
eerste woensdag. 
Het gilde kreeg na afloop koffie aangeboden en kreeg toestemming een aangesproken 
vaatje bier te ledigen.Tijdens dit samenzijn sprak de hoofdman lovende woorden richting 
gildebroeder Harrie van Erp die het draagstuk voor het Mariabeeld had gemaakt en ook voor 
de gildebroeders Gerrit Aben en Noud van Lankveld die het schuurtje op het plein elders 
hadden weggehaald en hier opgebouwd. Tot slot vertelde hij dat hij binnen de federatie de 
term traptamboers zou invoeren. De tamboers Noud en Louis hadden namelijk op perfecte 
wijze, steeds trommelend via de trappen, de bisschop terug begeleid naar de kleedruimte. 
Dit was een bijzondere vermelding waard. Helaas zijn ons, ondanks herhaalde verzoeken, 
van deze middag geen fotoôs ter beschikking gesteld. 
Op woensdag 2 februari besteedde de KRO op Nederland 2 in het programma Katholiek 
Nederland aandacht aan de inzegening van de kapel en het Mariabeeld. Het waren leuke 
beelden waarbij ons gilde duidelijk zicht- en hoorbaar was. 
11 februari. 
De deken-schrijver bezorgde een bloemetje bij gildezuster Ria Gooren, die na een amandel-
operatie in het Maasziekenhuis weer thuis was. 
15 februari. 
De deken-schrijver bezorgde een bloemetje bij gildebroeder Harrie Arts. Een week eerder 
had Harrie een knie-operatie ondergaan in het Maasziekenhuis. 
17 februari. 
De voorjaarsledenvergadering vond plaats in de blokhut. Na de opening met een Christelijke 
groet door de hoofdman Jos Verbeeten, heette hij alle leden van harte welkom. Een speciaal 
woord van welkom kreeg gildezuster Nellie de Hoog. Zij was voor het laatst bij een activiteit 
van het gilde aanwezig op 1 november 2009. Na een 4-tal operaties was niet alleen Nellie, 
maar iedereen blij dat ze er weer bij kon zijn. Haar aanwezigheid kreeg een spontaan ap-
plaus van alle leden. 
Er waren, behalve de gebruikelijke agendapunten, geen specifieke onderwerpen te bespre-
ken.  
De hoofdman ging kort in op de leuke reactie van de burgemeester, na haar installatie als 
beschermvrouwe van het gilde. 
Vervolgens uitte hij waarderende woorden over de bouw van de kerststal. Het was weer, 
mede dank zij de weergoden, een plaatje op onze Brink. Er zijn (wederom) veel complimen-
ten ontvangen over de stal. Nieuw bij de kerstgroep waren de contente man en de contente 
vrouw. Zij waren dagelijks te gast bij de kribbe en bleven bescheiden buiten staan. 
Medewerking was gevraagd en werd toegezegd voor de landelijke actie van het Oranje-
fonds, NL Doet. Onze gildebroeders zegden de vraagsteller, Scouting St. Patrick, toe op 18 
maart te helpen. 
De financi±le stukken lieten zien dat we in 2010 bijna ñkietò gedraaid hebben. 
Afgesproken werd dat er geen contributieverhoging zal zijn maar dat in 2012 deze waar-
schijnlijk met het inflatiecijfer zal worden verhoogd. 
Uit het verslag van de schietcommissie bleek dat iedereen tevreden was over de schietac-
tiviteiten en dat de schutters tevreden terug kijken op het afgelopen seizoen. Geconstateerd 
kan worden dat ons gilde goede schutters bezit. 
De hoofdman meldde dat dit jaar de gilden in Noord-Brabant gaan meedenken hoe men de 
jeugd enthousiast kan maken over het gildewezen. En dan niet direct vanuit een oogpunt om 
nieuwe leden voor het gilde te winnen maar allereerst om in het kader van de overdracht van 
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cultureel erfgoed, van historie en heemkunde, de functie van de gilden in verleden, heden en 
toekomst nader te belichten. Hiervoor zijn contacten gelegd met Erfgoed Brabant in Den 
Bosch. 
De prettig verlopen vergadering werd, zoals gebruikelijk, gesloten met een Christelijke groet. 
28 februari. 
Een vertegenwoordiging van het gilde was in onze parochiekerk aanwezig in de uitvaart-
dienst van mevr. P. Peeters-Blom, moeder, schoonmoeder, oma en overgrootmoeder van 
acht gilde(jeugd)leden. 
8 maart. 
Hoofdman Jos Verbeeten werd 65 jaar. Reden om hem namens het gilde aan huis geluk te 
wensen. De koning, de deken-schrijver en de deken-schatbewaarder gingen ôs avonds even 
op bezoek om hem namens het gilde te feliciteren. Zij overhandigden Jos, namens alle le-
den, een kistje met twee flessen rode wijn. 
12 en 3 maart. 
Dat ons gilde succesvolle schutters heeft bleek in Zeeland (N.Br.). Daar werd het Open 
Nederlands Kampioenschap Kruisboogschieten gehouden. Aan deze wedstrijden deden niet 
alleen Nederlandse schutters mee. Er waren ook deelnemers uit België en Duitsland. Onze 
schutters deden mee in verschillende klassen, zowel individueel als korps. 
In de B- klasse werd Rinie Bloemen kampioen met 192 punten, waarvan 6 binnenrozen. 
In de C- klasse werd Noud van Lankveld 10e met 183 punten, waarvan 4 binnenrozen, en 
Ad van de Vorst werd 11e met evenveel punten, maar één binnenroos minder. 
In de D- klasse schoot Ben v d Zanden 164 punten (1 binnenroos) en  werd 12e. 
 Als korps wonnen ons gilde een beker, 3e in de C- klasse. 
 18 en 19 maart. 

Het Oranjefonds organiseerde, samen met duizenden organisaties in ons land, NL DOET; de 
grootste vrijwilligersactie van Nederland. Ook Scouting St. Patrick, uit ons dorp, meldde zich 
aan. Op verzoek van de scoutinggroep hielp een aantal gildeleden, het waren er uiteindelijk 
negen, op die dagen enthousiast blokhut De Hoefse Hut, ons tijdelijk onderkomen, aan de 
buitenkant te schilderen. De werkzaamheden begonnen al op de eerste werkdag van de 
week. Het bleef niet bij schilderen, ook de voorbereidende werkzaamheden van het schuren 
hoorden er bij. Gildebroeder Wiel van Dijk had een schema gemaakt en iedere morgen werd 
er begonnen met een werkbespreking en koffie, en dan ging iedereen aan de slag. 
 

 
 

We wisten al dat ñonze gilde- schilderò heel secuur is. 
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Er werd zelfs (gratis) gebruik gemaakt van de grote rolsteiger van gildebroeder Theo 
Verplak. Op de laatste dag was de afsluiting met een drankje en een hapje. Iedereen werd 
heel hartelijke bedankt en kreeg een mooie zonnebloem.  
27 maart. 
De gildebroeders en ïzusters van het St. Antoniusgilde sloten het winterseizoen af met een 
intern kampioenschap vlakschieten. 
De wedstrijden vonden plaats in de blokhut, het tijdelijk onderkomen van het gilde. Met be-
langstelling van de partners was er op de schietbanen een gespannen sfeer terwijl men 
buiten gezellig in gesprek was. 
Er werd geschoten in de A-klasse en in de B-klasse. 
Nadat iedereen zijn serie van 10 schoten had gelost was de uitslag nog niet beslist. Er werd 
overgaan naar het kampen waarbij de schutters elk in een serie van 5 schoten moesten 
schieten. In de A-klasse werd Ad van de Vorst winnaar. Rinie Bloemen werd tweede en Theo 
Sommers (van het St.Matthiasgilde!) werd derde. 
In de B-klasse werd Jan van Tilborg winnaar. Gildezuster Maria van Erp werd tweede en 
Thijs van Tilborg ontving de derde prijs. 
 

 
 

Jan van Tilborg (winnaar B-klasse) en Ad van de Vorst (winnaar A-klasse) 

 
Deze middag werden ook de winnaars bekend gemaakt van het winterseizoen vlakschieten. 
Dit is een competitie in 20 series van 10 geschoten. Van deze wintercompetitie werd Rinie 
Bloemen winnaar in de A-klasse. Noud van Lankveld en Ad van de Vorst werden 
respectievelijk tweede en derde. Ben van der Zanden werd winnaar in de B-klasse. Louis 
van der Zanden werd tweede en Bert Ermers werd derde. 
3 april. 
4 Schutters van ons gilde (Ben van der Zanden, Rinie Bloemen, Noud van Lankveld en Ad 
van de Vorst) waren vertegenwoordigd op de semi-interlandwedstrijd vlakschieten in Schijn-
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del. Achttien Brabantse kruisboogschuttters (uit Schijndel, Boxmeer, Zeeland en St.  Antho-
nis) traden aan tegen evenveel schutters uit Belgisch Limburg. 
Onze schutters stonden met telkens 4 Brabantse en 4 Belgisch-Limburgse schutters op loop-
banen. Elke (!) schutter had een "secundant" die de pijl haalde, het schietkaartje verwisselde 
en de geschoten punten noteerde. Zo kon iedereen in de zaal meteen de resultaten zien. 
Later werden de punten door de jury nauwkeuriger geteld. Wanneer iemand een binnenroos 
schoot, werd er wel eens een 11 genoteerd. In de allerlaatste series werden voor de grap 
tussen de Belgen en de Nederlanders steeds hogere punten genoteerd, tot 16 toe... 
Het was een spannende ervaring voor onze schutters. Zij kregen plus- of minpunten, afhan-
kelijk van het gemiddelde bij vorige wedstrijden. Uiteindelijk werd de wisselbeker door Ne-
derland terug gewonnen. De schutters konden terugzien op een gezellige en sportieve mid-
dag. Besloten werd in 2012 naar België te gaan! 
30 april. 
Natuurlijk was ons gilde present om medewerking te verlenen aan de viering van Koningin-
nedag. Om 10.30 uur verzamelden de leden zich op De Merret om aansluitend naar het 
zorgcentrum ñOp ôt Hoogveldò te trekken. Hier trok het gilde door de hoofdingang naar binnen 
en via Het Plein onmiddellijk naar buiten waar in de tuin door de vendeliers een demonstratie 
werd gegeven. Er stond een stevig wind maar de vendeliers wisten dit uitstekend te door-
staan. Na binnen een kop koffie gedronken te hebben trok het gilde op naar het gemeente-
huis.  
Hier werden gedecoreerden in de periode 1 mei 2010 ï 30 april 2011 overvendeld.  
 

 
 

Overvendeling van de nieuw gedecoreerden. 

 
In haar dankwoord noemde burgemeester mevr. M. Sijbers ook ons gilde. Aansluitend ge-
noten de leden van een consumptie in het gemeentehuis. 
1 mei. 
Het begin van de competitie kruisboog op wip. Elke eerste en derde donderdag van de 
maand werd er wedstrijd geschoten. Op andere dagen was er de mogelijkheid om te 
oefenen. De wedstrijd ging over 10 series over het gehele seizoen en men mocht meerdere 
series per avond schieten. 
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3 mei. 
Onze hoofdman ging op bezoek bij koning Marcel. Op 2 mei heeft hij een operatie onder-
gaan aan zijn voet in het ziekenhuis in Venlo. De koning moest zich enkele weken voortbe-
wegen op krukken. Omdat de laatste koningin Hetty Arts had aangegeven voorlopig niet op 
zondag aan activiteiten van het gilde te kunnen deelnemen werd als vervanger Louis van der 
Zanden, de voorlaatste koning, in voorkomende gevallen gevraagd. 
4 mei. 
Natuurlijk was ons gilde aanwezig bij de jaarlijkse Dodenherdenking van onze gemeente, dit 
jaar in Oploo. Uit respect en op gepaste wijze werden alle burgers herdacht die in een oor-
log, waar ook ter wereld hun leven lieten. Het was een moment om stil te staan hoe we vrij-
heid wereldwijd dichterbij kunnen halen. De organisatie was in handen van de Dorpsraad 
van Oploo. De samenkomst was bij de standerdmolen waar aansluitend de vendeliers van 
het St. Matthiasgilde en ons gilde een demonstratie gaven. Hierna begon de stille tocht naar 
het oorlogsmonument aan de Vloetweg. Hier hield burgemeester mevr. M. Sijbers een toe-
spraak, was het Dodenappèl en gaf een trompettist van fanfare Excelsior The Last Post ten 
gehore. Na kranslegging door de burgemeester en een vertegenwoordiger uit Oploo was er 
2 minuten stilte. Met het volkslied door de fanfare en het hijsen van de vlag kwam er een ein-
de aan de plechtigheid. Ter afsluiting legde iedere aanwezige persoonlijk een witte anjer bij 
het monument. Omdat koning Marcel na zijn operatie niet mobiel was, fungeerde Louis van 
der Zanden als koning. 
12 mei.  
Deze donderdagavond was de eerste avond van het seizoen dat een gildebroeder er met 
een bewoner van het zorgcentrum ñop ôt Hoogveldò op uit zou trekken. Het eerste fietstochtje 
zou gemaakt worden door onze hoofdman Jos Verbeeten. Onze hoofdman ontmoette geen 
bewoner van het Zorgcentrum. Een miscommunicatie in het huis was hiervan de oorzaak. 
Later zijn de oprechte verontschuldigingen aangeboden want men stelt onze activiteit erg op 
prijs. 
19 mei. 
Onze gildeheer, pastoor Roland Kerssemakers maakt, na instructie, zijn eerste uitje op de 
duofiets met een bewoner. Passagier was de 95-jarige Tien van Tits.  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

                                  Gildeheer Roland met de 95-jarige Tien van Tits 
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Deze kon onze gildeheer veel informatie over St. Tunnis verstrekken. Zowel onze gildeheer 
als de bewoner genoten van dit tochtje. 
21 mei. 
De hoofdman en de deken-schrijver namen deel aan de Rabo Verenigingsdag. Zij fietsten 
voor een jaarlijkse donatie van de Rabobank 38 km door het werkgebeid van de bank. De 
donatie van ú 120,00 werd op rekening van ons gilde gestort. 
28 mei. 
Koning Marcel van Erp en zijn koningin Maria vierden hun 30-jarig huwelijk en de 50e ver-
jaardag van Maria. Met hun gezin, familieleden, buurt en vrienden brachten zij de avond 
gezellig door in ñde Witte Brugò te Boxmeer. Natuurlijk ontvingen zij de gelukwensen van 
onze gildebroeders en ïzusters in de vorm van een mooi boeket bloemen. 
29 mei. 
Voor het eerst in de geschiedenis ging het gilde naar een vrije gildedag buiten eigen kring. 
Het St. Jorisgilde in Oirschot organiseerde deze gildemanifestatie met succes. We waren 
met 19 leden aanwezig. Het werd een gezellige dag. Ook in Oirschot weten ze nu dat St. 
Anthonis een eigen gilde heeft al hadden we ons naambordje niet bij ons. De twee viertallen 
die schoten hadden veel hinder van de wind. Van onze deelnemers was Ben van der Zanden 
de beste schutter.  
 

 
 

Theo denkt: ñJe kunt nooit teveel oefenenò. 

 
Onze (reserve)vaandrig Wiel Peeters moest zich tijdens de optocht erg inspannen het vaan-
del correct te dragen. Hij vertelde nog nooit zoveel moeite gehad te hebben met het vaandel. 
Bij het koningschieten kwam de vogel na 47 schoten (waarvan 10 mis) omlaag.  
Na afloop was er nog een gezellig samenzijn in de feesttent waaraan ook onze leden deel-
namen. Enkelen betraden het podium en beleefden veel plezier aan/met dans en muziek. 
9 juni. 
Deze donderdagavond was toch iets anders dan die andere donderdagavonden dat de gilde-
broeders en ïzusters op het schietterrein gezellig bij elkaar zijn. Koning Marcel en zijn 
koningin Maria trakteerden in verband met hun op 28 mei jl. gevierde feest. Daarvoor was 
Marcel even hoorbaar afwezig. Terugkerend vertelde hij dat hij, op correcte afstand van ons 
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terrein, een viertal konijnen had geschoten. Inmiddels had hij een konijn verkocht aan een 
bewoner van de aangrenzende chalets en de drie andere konijnen werden heel snel eigen-
dom van onze gildebroeder Harrie Arts. Hierbij was de nodige hilariteit.  
 

 
 

ñJa, ja, gullie lacht mar!ò. 

 
Harrie ging met  3 konijnen onder de snelbinders op zijn fiets naar huis. Hier wachtte hem 
het slachtwerk. Zoôn samenkomstavond is beslist niet ongezellig. 
14 juni. 
Op verzoek van onze burgemeester/beschermvrouwe M. Sijbers werd zij op het gildeterrein  
vertrouwd gemaakt met de kruisboog. Gildebroeder Rinie Bloemen toonde haar zijn schiet-
kunsten waarna de burgememeester enkele malen kon schieten enéémet resultaat. Met 
vertrouwen ziet zij uit naar het eerste koningschieten waarbij zij als burgemeester het eerste 
schot mag lossen. 
19 juni. 
Gildefeesten in Heijen. Voor het Sint Dionysiusgilde was 2011 een bijzonder jaar: 90 jaar na 
de heroprichting. Een wervelend programma met 3 dagen feest, waarbij op vrijdag een zeer 
geslaagde kinderkringgildedag. Op zondag natuurlijk een gildedag. 48 Schuttersgilden en 
schutterijen hadden zich aangemeld, waaronder ook ons gilde. Aan het ochtendprogramma 
namen het koningspaar, de hoofdman en de deken-schrijver deel. In de feestelijke, kleurrijke 
optocht was ons gilde nr. 8 in de lange stoet die door Heijen trok.  
Tot bij het slangendefilé waren de weergoden niet gunstig gezind. Tijdens dit defilé gingen 
vele gildebroeders en ïzusters, waaronder ook onze leden, uit de stoet voor een droge 
plaats in de feesttent. De harde wind zorgde voor de bekende problemen tijdens het 
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schieten. Later in de middag bleef het met tussenpozen regenen. Al met al een sfeervolle 
doch natte en koude dag.  

 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Onze koning was nog niet helemaal hersteld van een operatie aan zijn voet en was moe van het lopen. 

Een stoel was erg welkom.  Zijn koningin nam daar dankbaar gebruik van. 
 

26 juni. 
Zondag 26 juni was voor het gilde de jaarlijkse feestdag: Sacramentsdag en het koning-
schieten. 
De dag begon om 07.00 uur met de aankondiging (voorlezen van de proclamatie) door de 
gildebode, met ondersteuning van een tamboer, op diverse plaatsen in het dorp. 
Na samenkomst werd het koningspaar, koning Marcel van Erp en zijn koningin Maria, afge-
haald om op te trekken naar de parochiekerk voor de Plechtige Eucharistieviering met Sacra-
mentsprocessie. 
Toen het gilde door het laantje naar de kerk liep werd ter hoogte van het restaurant ñDe drie 
Burgemeestersò, waar de eigenaar Robert van Kol, onlangs overleden, lag opgebaard, een 
minuut stil gestaan om deze parochiaan een eerbetoon te bewijzen.  
Door halt te houden bij het restaurant, een kwartslag linksom te draaien, de vaandels te nei-
gen en een minuut stilte te houden werd stilgestaan bij dit plotselinge overlijden en trieste 
gebeuren binnen de dorpsgemeenschap St. Tunnis. 
Na de viering met de Sacramentsprocessie was vóór de kerk het traditionele overvendelen, 
waarbij op een symbolische wijze de trouw aan de kerkelijke overheid werd bevestigd. 
Hierna namen de gildebroeders en ïzusters deel aan een uitstekend verzorgde en smaak-
volle  koffietafel in Eeterij & Zalencentrum De Omhelzing, sinds kort gevestigd aan de Brink, 
waar alle leden van genoten. 
Rond 13.30 uur trok het gilde op naar de schutsboom op de Brink voor het koningschieten. 
Een en ander ging gepaard met het uitvoeren van de gebruikelijke gilderituelen.  
De boom werd eerste gevrijd door burgemeester mevr. M. Sijbers en pastoor/gildeheer R. 
Kerssemakers. Daarna begon het schieten. Zeer vele belangstellenden volgden het koning-
schieten 
De schutters hadden 142 schoten nodig, waarvan 94 schoten raak, om de vogel naar bene-
den te halen. 
Uiteindelijk was het Maria van Erp die het laatste stukje van de vogel eraf schoot. Maria is de 
echtgenote van de laatste koning Marcel van Erp. Al haar schoten hadden de vogel geraakt. 
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Met haar echtgenoot Marcel, de laatste koning van het gilde, aan haar zijde en de overige 
gildebroeders en ïzusters, verklaarde koningin Maria van Erp tijdens de ceremonie luid dat 
zij ñhaar best zal doen met de hulp van God en de heilige Antonius Abt een goede koningin 
te zijn door het koningschap op een waardige wijze en tot eer van het gilde in te vullen, de 
Caert hierbij na te leven en niets te doen in het nadeel van het gildeò. 
 

 
  

De hoofdman spreekt die nieuwe koningin toe om vervolgens een toost uit te brengen met de erewijn. 

 
De teruggetreden Koning Marcel werd Prins-gemaal van Koningin Maria. Hoofdman Jos 
Verbeeten mocht de koningin vervolgens het juweel omhangen.  
Nadat de formaliteiten voor de installatie waren verricht en de kerkklokken luidden als teken 
dat er een nieuwe koningin was, werd op en bij de Koninklijke tronen voor het gemeentehuis 
de door het Gemeentebestuur aangeboden erewijn gedronken. 
Na het in ontvangst nemen van vele felicitaties vond het teren in besloten bijeenkomst plaats 
op de Brink. 
11 juli. 
Jammer genoeg heeft de directie van Bronlaak de toestemming voor opslag van onze 
kerststal in een van hun loodsen op het voormalige MOB-complex aan de Eerste Stichting in 
Oploo, ingetrokken. Gelukkig heeft ex-koning Marcel van Erp voor de oplossing gezorgd. Hij 
heeft hiervoor niet alleen ruimte maar ook een wagen beschikbaar gesteld. De wagen werd 
door Marcel van Erp met de gildebroeders, Wiel Guzowski, Noud van Lankveld en Niek 
Huffels, gereed gemaakt voor transport en opslag. Deskundig werd het nodige las- en 
zaagwerk bij Marcel in de schuur verricht. Een en ander geschiedde overeenkomstig de 
constructietekening van Harrie van Erp. De kerststal kan in de toekomst het hele jaar op 
deze wagen blijven staan. 
25 juli. 
Daags na de Tour. Op verzoek van de Stichting Wielerevenementen Boxmeer verleende ons 
gilde voor de eerste keer medewerking aan deze jaarlijkse wielerronde.  
 


